

Safety Concern with Intertek Certified Product / Souci de sécurité avec le produit certifié Intertek

SRTH Small Room Tower Heaters / Radiateurs-tours SRTH pour petites pièces

Notification Type:	Safety / Sécurité
Certification Type:	ETL Listed - US and Canada

Notification

Intertek notifies consumers, retailers and distributors of a potential safety concern involving the Intertek Certified products identified below. / Intertek informe les consommateurs, les détaillants et les distributeurs d'une préoccupation potentielle en matière de sécurité impliquant les produits certifiés Intertek identifiés ci-dessous.

Company Identification

Vornado Air, LLC, of Andover, Kansas

Product Identification

A safety concern of certified product of Vornado Air, LLC, of Andover, Kansas, SRTH Small Room Tower Heaters, and product is labeled and using a cETLus Certification Mark control number 5005742, Label photo on Page 2.

Un problème de sécurité a été relevé concernant un produit certifié de Vornado Air, LLC (Andover, Kansas) : les chauffages-tours pour petites pièces SRTH. Le produit porte une étiquette avec la marque de certification cETLus (numéro de contrôle 5005742) ; une photo de l'étiquette figure à la page 2.

Hazard Involved

The recalled heater's fan blade can detach from the motor shaft, which can cause the fan to slow or stop, leading to overheating and melting of the enclosure and internal parts. Melted internal parts can ignite and breach the enclosure if the thermal cut off or fuse does not timely activate, posing a fire hazard.

La pale du ventilateur de l'appareil de chauffage visé par le rappel peut se détacher de l'axe du moteur, ce qui risque de ralentir ou d'arrêter le ventilateur et d'entraîner une surchauffe ainsi que la fonte du boîtier et des composants internes. Si le dispositif de coupure thermique ou le fusible ne s'active pas à temps, les composants internes fondus peuvent s'enflammer et percer le boîtier, créant ainsi un risque d'incendie.

What To Do

Use should be immediately discontinued and return to the point of purchase. Distributors and retailers should discontinue sales and return inventories to their suppliers. / L'utilisation doit être immédiatement interrompue et revenir au point d'achat. Les distributeurs et les détaillants doivent cesser les ventes et retourner les inventaires à leurs fournisseurs.

Photos and Images / Photos et images

